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1. Godkännande av dagordningen 

14452/15 OJ/CONS 68 RELEX 959 

Rådet godkände ovannämnda dagordning. 

ICKE LAGSTIFTANDE VERKSAMHET 

2. Godkännande av A-punktslistan 

14455/15 PTS A 92 

Rådet godkände A-punktslistan i dok. 14455/15. 

3. Rådets slutsatser om handel 

= Antagande 

14240/15 WTO 247 SERVICES 44 FDI 20 COMER 147 DEVGEN 230 

RELEX 943 COMPET 521 

+ COR 1 

+ COR 2 (fr, it, el, es, pt, lv, lt, pl, sk, sl, bg, ro, ga) 

+ COR 3 (et) 

+ COR 4 (sl) 

Rådet antog slutsatserna enligt dok. 14240/15. 

4. Förberedelser inför Världshandelsorganisationens tionde ministerkonferens 

= Lägesrapport 

14427/15 WTO 250 

Kommissionsledamoten gav rådet den senaste lägesrapporten om arbetet och utsikterna inför 

Världshandelsorganisationens tionde ministerkonferens i Nairobi. 

När det gällde Nairobipaketet presenterade kommissionsledamoten de huvudpunkter som 

föreföll mest lovande: utvecklingsfrågorna, där tyngdpunkten framför allt ligger på de minst 

utvecklade länderna (MUL), frågan om exportkonkurrens inom jordbrukssektorn och ett antal 

möjliga resultat när det gäller att förbättra insynen. 
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När det gäller förhandlingarna om en eventuell ministerförklaring och arbetet efter 

Nairobikonferensen, presenterade kommissionsledamoten tre frågor att då diskutera: 1) 

möjligheten att prioritera arbetet med de frågor om utvecklingsagendan från Doha som mest 

effektivt kan behandlas på multilateral nivå, särskilt det inhemska stödet och regler, 2) 

Möjligheten att ta initiativ till plurilaterala förhandlingar efter ministerkonferensen och 3) nya 

frågor som kan tas upp vid organisationens framtida överläggningar.  

Efter diskussionen om de följande etapperna av förhandlingarna formulerade 

ordförandeskapet följande slutsatser: 

– Rådet noterade kommissionens information och delegationernas åsikter om den senaste 

utvecklingen av arbetsläget och utsikterna inför Världshandelsorganisationens tionde 

ministerkonferens i Nairobi. 

– Rådet noterade även kommissionens och delegationernas synpunkter på vad som skulle 

kunna vara ett godtagbart Nairobipaket och på arbetet efter Nairobikonferensen. 

– Rådet erinrade slutligen om den vikt det fäster vid de plurilaterala förhandlingarna före 

ministerkonferensen i Nairobi. 

5. Förhandlingar om det transatlantiska partnerskapet för handel och investeringar 

(TTIP) mellan EU och USA 

= Lägesrapport 

Kommissionsledamoten sammanfattade för ministrarna den senaste förhandlingsrundan, som 

ägde rum veckan den 19 oktober 2015, och det allmänna förhandlingsläget. Hon informerade 

också ministrarna om arbetet med att underlätta åtkomsten till vissa 

säkerhetsskyddsklassificerade TTIP-dokument. 
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Efter diskussionen konstaterade ordförandeskapet följande: 

– Rådet behandlade den senaste händelseutvecklingen och de närmast förestående 

etapperna i TTIP-förhandlingarna. De närmaste månaderna blir avgörande om dessa 

förhandlingar ska krönas med framgång. Rådet uppmanade kommissionen att 

intensifiera sina ansträngningar för ett ambitiöst resultat på alla förhandlingsområden. 

– Rådet noterade med tillfredsställelse att arbetet med att underlätta åtkomsten till vissa 

säkerhetsskyddsklassificerade TTIP-dokument håller på att avslutas genom att läsesalar 

inrättas i medlemsstaternas huvudstäder. 

– Rådet ställde sig positivt till kommissionens inställning till ett nytt system med 

investeringsdomstolar inom ramen för TTIP. 

6. Förhandlingar mellan EU och Mercosur om ett frihandelsavtal 

= Lägesrapport 

Kommissionsledamoten informerade rådet om möjligheterna att före årets utgång göra 

framsteg med en ett eventuellt utbyte av erbjudanden om tullsatser med Mercosur. För 

närvarande kommer Mercosur bara att kunna täcka 87 % av handeln, i stället för de 90 % som 

ursprungligen utlovats för detta utbyte av erbjudanden. Kommissionsledamoten meddelade 

också att kommissionen hade fått nya signaler om Argentinas och Brasiliens politiska vilja 

efter resultaten av presidentvalet i Argentina. 

Kommissionsledamoten erinrade också om EU:s åtagande om ett omfattande och 

övergripande frihandelsavtal med Mercosur, som också ska syfta till undanröja icke-tariffära 

handelshinder och öka handelsutbytet. 

Europeiska utrikestjänsten ansåg för sin del att det ur politisk och ekonomisk synvinkel är 

viktigt att ge ett positivt svar på Mercosurs önskemål. 
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Efter diskussionen, där ståndpunkterna förblev olika, formulerade ordförandeskapet följande 

slutsatser: 

– Rådet noterade informationen från kommissionen och utrikestjänsten om läget i 

förhandlingarna med Mercosur, särskilt möjligheterna att före årets slut komma vidare 

med ett eventuellt utbyte av erbjudanden. 

– Rådet bekräftade att det anser det vara viktigt att ett fullständigt och ambitiöst avtal som 

motsvarar EU:s offensiva och defensiva intressen ingås med Mercosur. Rådet noterade 

delegationernas synpunkter, bland annat om ett eventuellt utbyte av erbjudanden på 

grundval av ett begränsat antal tullpositioner, en fråga där delegationerna fortfarande 

har olika ståndpunkter. 

7. Förhandlingar mellan EU och Asien (Japan, Asean) 

= Lägesrapport 

Kommissionsledamoten informerade rådet om det allmänna läget i 

frihandelsavtalsförhandlingarna med Japan, Aseanländerna och Indien samt förhandlingarna 

med Myanmar/Burma om ett avtal om investeringsskydd. 

Efter diskussionen konstaterade ordförandeskapet följande: 

– Rådet bekräftade att den stöder att kommissionen förhandlar om ett ambitiöst och 

heltäckande frihandelsavtal med Japan i hopp om att ett avtal ska kunna ingås så snart 

som möjligt under 2016. De politiska kontakterna på hög nivå i samband med det 

senaste G20-mötet bör ge förnyad fart åt dessa förhandlingar. 

– Rådet diskuterade ett eventuellt återupptagande av de biregionala förhandlingarna med 

Asean, förhandlingar som bör förbli ett medellångsiktigt strategiskt mål för Europeiska 

unionen. Rådet noterade övriga pågående förhandlingar i regionen. 

– Rådet välkomnade särskilt att förhandlingar mycket snart skulle inledas om ett 

frihandelsavtal med Filippinerna och uttryckte en förhoppning om att dessa 

förhandlingar mycket snart skulle leda fram till ett ambitiöst och heltäckande avtal. 
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8. Övriga frågor 

– Trilaterala samtal mellan Europeiska unionen, Ryska federationen och Ukraina 

Kommissionsledamoten informerade rådet om den senaste händelseutvecklingen och de 

närmaste etapperna i de trilaterala samtalen mellan Europeiska unionen, Ryska 

federationen och Ukraina. 

– Krisen inom stålsektorn i Europeiska unionen och dess konsekvenser för handeln  

14492/15 WTO 252 STIS 15 

Den italienska delegationen uttryckte sin oro över det kritiska läget inom stålsektorn i 

Europa och dess konsekvenser för handeln. I detta sammanhang presenterade Italien i 

en not (14492/15 WTO 252 STIS 15) en förteckning över möjliga lösningar. Detta 

diskuterades under lunchen. 

* * * 

Vid lunchen diskuterade ministrarna handelsaspekterna av förbindelserna med Kina. 
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